

# ALL IN ONE BLADE™

ULTIMATE STYLING BLADE SET FOR MAXIMUM CREATIVITY  
ULTIMATIVER STYLING SCHNEIDSATZ FÜR EIN MAXIMUM AN KREATIVITÄT

## VERSATILE:

Versatile use for different cutting techniques due to 3 adjustable positions.

Vielseitiger Einsatz für unterschiedliche Schnitttechniken durch 3 verstellbare Positionen.

## RAZOR:

Better than a feather razor – perfect sharpness at all times.  
Safe and intuitive usage.

Besser als ein Rasor – perfekte Schneidschärfe bei jedem Einsatz. Für eine sichere und intuitive Nutzung.

## TEXTURIZING:

Texturizing and structuring for soft, harmonious layering.

Effilieren und Strukturieren für einen weichen, harmonischen Verlauf in den Stufen.

## VOLUME:

Especially suited for long styles to create supportive layers. Ideal for thinning out voluminous layers while keeping the same hair length.

Besonders geeignet für Langhaarfrisuren zum Einarbeiten von Stützhaaren. Ideal zum Ausarbeiten von Volumenüberlagerungen bei gleichbleibender Haarlänge.

## QUICK:

Quick and easy working without pulling.

Leichte und zügige Arbeitsweise ohne Ziepen und Rupfen.



Model: 1854-7041

# DIAMOND BLADE™

INNOVATIVE LOW MAINTENANCE BLADE SET FOR OPTIMIZED CUTTING PERFORMANCE  
INNOVATIVER PFLEGELEICHTER SCHNEIDSATZ FÜR EINE OPTIMIERTE SCHNEIDLEISTUNG

## INNOVATIVE:

Innovative carbon coating with diamond-like properties for increased service life, high level of hardness and wear-resistant surface of the top blade.

Längere Lebensdauer, hoher Härtegrad und verschleißbeständige Scherkamtoberfläche dank innovativer Karbonbeschichtung mit diamantähnlichen Eigenschaften.

## RESISTANT:

Less maintenance required and 40 times more durable compared to standard blade sets.

Geringerer Pflegeaufwand und 40fach widerstandsfähiger im Vergleich zu herkömmlichen Schneidsätzen.

## MAGIC BLADE:

High precision quick-detach stainless steel blade set. Integrated cutting length adjustment 0.7 – 3 mm.

Präzisions-Edelstahlschneidsatz mit Schnellwechselsystem und integrierter Schnittlängenverstellung 0,7 – 3 mm.



Model: 1854-7022

# PREMIUM ATTACHMENT COMBS™

The ultimate barber attachment combs. Glass and mineral filled plastic seamlessly glides through the hair for smoother cutting experience and more durability. The rounded comb teeth provide more pleasant cutting experience. Fits Wahl corded clippers.

Die ultimativen Barber Aufsteckkäämme. Mineral- und glasfaserverstärkter Kunststoff gleitet gleichmäßig durch das Haar und ist besonders langlebig und formstabil. Die abgerundeten Auflageflächen sorgen für einen angenehmen Hautkomfort. Passend für Wahl Netz-Haarschneidemaschinen.



#1/2 / 1 1/2 mm



#1 / 3 mm



#1 1/2 / 4 1/2 mm



#2 / 6 mm



#3 / 10 mm



#4 / 13 mm



#5 / 16 mm



#6 / 19 mm



#7 / 22 mm



#8 / 25 mm